
Fra: Andreas Granli 
Sendt: onsdag 5. desember 2018 12:41 
Til: 'fmhopostmottak@fylkesmannen.no' 
Emne: VS:Svar til Miljøfagleg kommentar frå fylkesmannen, Gnr 48 Bnr 3 

Radøy kommune, Turveg Solend 
 
 
 

Fra: Anja Elisabet Broch [mailto:anjaeb@hotmail.com]  

Sendt: onsdag 28. november 2018 08:31 
Til: Andreas Granli 

Emne: Re: Miljøfagleg kommentar frå fylkesmannen 

 

Hei! 
Videresender du til fylket? 
Tiltaket er ikke tenkt gjennomført med store inngrep/ skjæringer da dette vil bli altfor dyrt. 
Det er primært tenkt utviding/ utbedring av eksisterende sti. Dette vil sannsynligvis medføre 
en mindre skjæring på to steder men ikke noe som jeg anser vil kunne påvirke trær/ 
vegetasjon i større grad. Om det er ønskelig med befaring i området er det bare å ta kontakt. 
Henviser for øvrig til Bente Hervik da stien er tenkt utbedret i regi av kommunen/ idrettslag 
med tippemidler. 
Mvh Anja  

 
From: Andreas Granli <Andreas.Granli@radoy.kommune.no> 
Sent: Monday, November 26, 2018 9:24 AM 
To: anjaeb@hotmail.com 
Subject: Miljøfagleg kommentar frå fylkesmannen  

  
Hei 
  
Fylkesmannen vil ha litt meir info om stien. 
  
  
Med helsing 
Andreas Granli 
Rådgjevar landbruk 
Felles landbrukskontor Austrheim, Fedje og Radøy 
Tlf 56 34 90 68 
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